
ZARZĄDZENIE Nr 2627/2018 

PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA 

z dnia 09.10.2018 r. 
w sprawie przyjęcia i przekazania pod obrady Rady Miasta Krakowa projektu 

uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie zasad postoju pojazdów samochodowych  

z wykupionym abonamentem postojowym obowiązującym w podstrefie P6IV i P6V  

w związku z przebudową ciągu drogowo – torowego na ulicach: Królewskiej, 

Podchorążych i Bronowickiej. 

 
 

Na podstawie art. 30 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2018 r. 

poz. 994, 1000, 1349 i 1432) zarządza się, co następuje: 

 

§ 1. Postanawia się przyjąć i przekazać pod obrady Rady Miasta Krakowa projekt 

uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie zasad postoju pojazdów samochodowych 

z wykupionym abonamentem postojowym obowiązującym w podstrefie P6IV i P6V 

w związku z przebudową ciągu drogowo – torowego na ulicach: Królewskiej, Podchorążych 

i Bronowickiej. 

 

§ 2. Wykonanie zarządzenia powierza się Sekretarzowi Miasta. 

 

   § 3. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podpisania. 

 

 



 

druk nr       projekt Prezydenta Miasta Krakowa 

UCHWAŁA NR 

RADY MIASTA KRAKOWA 

z dnia  

w sprawie zasad postoju pojazdów samochodowych z wykupionym abonamentem 

postojowym obowiązującym w podstrefie P6IV i P6V w związku z przebudową ciągu 

drogowo – torowego na ulicach: Królewskiej, Podchorążych i Bronowickiej. 

 

Na podstawie art. 18 ust. 1, ust. 2 pkt. 8 i art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994, 1000, 1349 i 1432), w związku z art. 13b 

ust. 3 i 4 pkt. 2 i 3 oraz art. 13f ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. 

z 2017 poz. 2222, z 2018 r. poz.12, 138, 159, 317, 1356, 1669 i 1693) uchwala się, 

co następuje: 

 

§ 1. Abonamenty postojowe stanowiące zgodnie z uchwałą Nr LXXXIX/2177/17 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 22 listopada 2017 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

ustalenia opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 

płatnego parkowania, wprowadzenia opłaty abonamentowej dla niektórych użytkowników 

dróg oraz sposobu pobierania tych opłat (Dz. Urz. Woj. Małopolskiego z 2017 r. poz. 8013) 

dowód wniesienia opłaty w podstrefach strefy płatnego parkowania: 

1) P6IV; 

2) P6V; 

stanowią dowód wniesienia opłaty zarówno w podstrefie P6IV, jak i P6V. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Krakowa. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 3 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Małopolskiego i obowiązuje do dnia 21 września 2019 roku. 
 

 



 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 22 września 2018 r. rozpoczęła się inwestycja związana z przebudową ciągu 

drogowo – torowego na ulicach: Królewskiej, Podchorążych i Bronowickiej, wraz z pętlą 

w Bronowicach. Dodatkowo, zmodernizowana zostanie tarcza skrzyżowania al. Mickiewicza, 

al. Słowackiego, ul. Karmelickiej i ul. Królewskiej. W związku z powyższym wystąpią 

utrudnienia w przemieszczaniu się w tym rejonie, co skutkować może zmniejszeniem 

dostępności miejsc parkingowych w podstrefach P6IV i P6V strefy płatnego parkowania. 

Biorąc powyższe pod uwagę, na mocy niniejszej uchwały abonamenty postojowe ustalone 

uchwałą Nr LXXXIX/2177/17 Rady Miasta Krakowa z dnia 22 listopada 2017 r. w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania, ustalenia opłat za postój pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wprowadzenia opłaty abonamentowej 

dla niektórych użytkowników dróg oraz sposobu pobierania tych opłat (Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2017 r. poz. 8013), stanowiące dowód wniesienia opłaty w podstrefach: 

P6IV i P6V, stanowią dowód wniesienia opłaty zarówno w podstrefie P6IV, jak i P6V. 

Rozwiązania ustalone uchwałą pozwolą na zmniejszenie uciążliwości związanych 

z prowadzoną inwestycją oraz ułatwią parkowanie na danym obszarze. 

Termin obowiązywania uchwały związany jest z umownym terminem przewidzianym 

na realizację robót budowlanych związanych z przedmiotową inwestycją. 

Ocenia się, że ustanowione udogodnienie nie powinno skutkować utratą wpływów 

do budżetu Miasta z tytułu wykupionych abonamentów. 


